

Al Ahlia Insurance Co. SAOG - Profile of Board Nominees

Al-Wadhah Sulaiman Al Adawi

1

Al-Wadhah graduated from the University of Boston with a double major in Economics and Finance as well as being a Chartered Financial Analyst and a CFA designation holder. He has over 20 years of experience in asset management and equity trading at an international scope having worked as a portfolio manager responsible for investing and managing Emerging Markets equity exposure for Harvard Management Company and GLG Partners in portfolio accounts amounting to \$3 billion.

الوضاح سليمان العدوي

تخرج وضاح من جامعة بوسطن بتخصص مزدوج في الاقتصاد والتمويل بالإضافة إلى كونه محلل مالي معتمد وحاصل على لقب محلل مالي معتمد. يتمتع بخبرة تزيد عن 20 عامًا في إدارة الأصول وتداول الأسهم على نطاق دولي بعد أن عمل كمدير محفظة مسؤول عن الاستثمار وإدارة التعرض للأسهم في الأسواق الناشئة و Harvard Management Company لشي حسابات المحافظ التي تبلغ GLG Partners 3 مليارات دولار.

2 Ganesh C Balasubramanian

Ganesh has over 30 years of global industry experience ranging from large-scale integration programs to setting up the foundation of global delivery models and IT strategies for global financial institutions. He has held executive and management positions in several of the UK's leading banks such as HSBC and Lloyds Banking Group.

Ganesh holds a Bachelor's degree in Mechanical Engineering, Post Graduate Degree in Industrial Engineering and is the recipient of the UK Financial Services Technology Award for outstanding individual achievement in recognition of his contribution to the industry.

جانیش سی بالاسبر امانیان

يتمتع غانيش بأكثر من 30 عامًا من الخبرة العالمية التي تتراوح من مشاريع التكامل إلى تأليف لنماذج التسليم العالمية واستراتيجيات تكنولوجيا للمؤسسات المالية العالمية. شغل مناصب تنفيذية وإدارية في العديد من البنوك الرائدة في المملكة المتحدة مثل HSBC و HSBC

غانيش حاصل على درجة البكالوريوس في الهندسة الميكانيكية ، ودرجة الدراسات العليا في الهندسة الصناعية ، وهو حاصل على جائزة تكنولوجيا الخدمات المالية في المملكة المتحدة لإنجازاته الفردية المتميزة تقديراً لمساهمته في الصناعة.

CR No. 1754807



3 Rashid Ali Ibrahim Al Balushi

Dr. Rashid has 26 years of experience in investment and financial management of strategic projects and development of companies in various executive-level positions along with a Bachelor of Science in Civil Engineering, a masters degree in construction management, and a PhD in Strategic Project Management.

Currently, Dr. Rashid serves as the Managing Director of Iskan Oman Investment Company SAOC and prior to this he was the Chief Investment Officer in Oman Investment Corporation SAOC as well as having served on nine Boards of government, private, and professional bodies.

راشد علي ابراهيم البلوشي

يتمتع الدكتور راشد بخبرة 26 عامًا في مجال الاستثمار والإدارة المالية للمشاريع الاستراتيجية وتطوير الشركات في مختلف المناصب التنفيذية إلى جانب بكالوريوس العلوم في الهندسة المدنية، ودرجة الماجستير في إدارة الإنشاءات، ودكتوراه في إدارة المشاريع الاستراتيجية.

يشغل الدكتور راشد حاليًا منصب العضو المنتدب لشركة إسكان عمان للاستثمار. وقبل ذلك كان يشغل منصب مدير الاستثمار في المؤسسة العمانية للاستثمار، بالإضافة إلى عمله في تسعة مجالس من الهيئات الحكومية والخاصة والمهنية.

4 Jeyaretna Sunderlal George

Jeyaretna is a senior banker with over 40 years of experience in international banking activities in Oman. He was a key member of the founding management team of Bank Muscat and had an instrumental role in launching the bank to be one of Oman's largest today.

Jeyaretna was the Deputy Chief Executive of Bank Muscat SAOG and now is an Associate of Indian Institute of Banking & Finance as well as sitting on the board of 12 other companies with an MBA in International Institute Management Development.

جيارتنا سندر لال جورج

جيارتنا هو مصرفي يتمتع بخبرة تزيد عن 40 عامًا في الأنشطة المصرفية الدولية في سلطنة عمان. لقد كان عضوًا رئيسيًا في فريق الإدارة التأسيسي لبنك مسقط وكان له دور أساسي في إطلاق البنك ليكون أحد أكبر البنوك في سلطنة عمان اليوم.

شغل جيارتنا منصب نائب الرئيس التنفيذي لبنك مسقط، وهو الآن شريك في المعهد الهندي للأعمال المصرفية والمالية ، كما أنه عضو في مجلس إدارة 12 شركة أخرى حاصل على ماجستير في إدارة الأعمال في تطوير إدارة المعهد الدولي.

CR No. 1754807



5 Sarah Khalid Ibrahim Lashkoo

Sarah joined the Group in June 2014 as the Head of Compliance Affairs. Shea has over 14 years of experience in commercial law, compliance affairs and corporate governance. Sarah is currently the Company Secretary and Chief Governance Officer overseeing the governance and legal department and providing advice accordingly to Ominvest Group in complex cross border transactions, regulatory affairs and governance matters.

Prior to joining Ominvest, Sarah was part of the team that was handling international treaties and government contracts in the Ministry of Justice and Legal Affairs (previously the Ministry of Legal Affairs). Sarah has a Master of Law in International Business and Economic Law from Georgetown University, USA and a Bachelor of Law degree from the University of Reading, UK.

ساره خالد ابراهيم لشكو

انضمت سارة إلى المجموعة في يونيو 2014 كرئيسة لشؤون الامتثال. لديها أكثر من 14 عامًا من الخبرة في القانون التجاري وشؤون الامتثال وحوكمة الشركات. تشغل سارة حاليًا منصب سكرتير الشركة وكبير مسؤولي الحوكمة الذي يشرف على إدارة الحوكمة والإدارة القانونية وتقدم المشورة وفقًا لذلك لمجموعة في المعاملات المعقدة عبر الحدود والشؤون التنظيمية ومسائل الحوكمة.

قبل انضمامها إلى الفريق سارة جزءًا من الذي كان يتعامل مع المعاهدات الدولية والعقود الحكومية في وزارة العدل والشؤون القانونية (وزارة الشؤون القانونية سابقًا). سارة حاصلة على درجة الماجستير في القانون في الأعمال التجارية الدولية والقانون الاقتصادي من جامعة جورج تاون بالولايات المتحدة الأمريكية ودرجة البكالوريوس في القانون من جامعة ريدينج بالمملكة المتحدة.

6 Khaild Bin Abdullah Al Khalili

Khalid Al Khalili has an engineering degree with more than 20 years of experience in the domain of project management. He has been responsible for the development of several real estate projects in various sectors including Government, Tourism, Health, Commercial and Residential with a net total value exceeding \$500m. He is presently working as Chairman of Alflag group of companies. He also holds the Directorship of the following public joint stock companies

Deputy Chairman & Executive Committee – OmInvest

Chairman of the Board - Bank Nizwa SAOG

خالد بن عبدالله الخليلي

حاصل على درجة علمية في الهندسة ويتمتع بخبرة تزيد على عشرين عاماً في مجال إدارة المشروعات. وقد تولى مسؤولية تطوير مجموعة من المشاريع العقارية لقطاعات مختلفة منها الحكومية والسياحية والصحية والتجارية والسكنية، بقيمة إجمالية تخطت 500 مليون دولار أمريكي. ويشغل حاليًا منصبرئيس مجموعة شركات أفلاج، بالإضافة إلى عضوية مجالس إدارة شركات المساهمة العامة التالية:

نائب رئيس مجلس الإدارة ورئيس اللجنة التنفيذية – أومنيفست

رئيس مجلس الإدارة- بنك نزوى ش.م.ع.ع.

عضو مجلس إدارة وعضو لجنة الإستراتيجية والإستثمار – شركة عمانتل

aaic@om.rsagroup.com alahliarsa.com

Al Ahlia Insurance Co. SAOG PO Box 1463, PC 112, Ruwi, Sultanate of Oman

T +968 2476 6800 F +968 2479 7151

CR No. 1754807

شركة التأمين الأهلية ش.م.ع.ع. ص.ب ١٤٦٣، الرمز البريدي ١١٢، روي، سلطنة عمان

> هاتف ۱۸۰۰ ۲۷۵۲ ۱۲۹+ فاکس ۱۵۱۷ ۲۷۵۹ ۱۲۹+



Board member and Member of Strategy and Investment Committee - Omantel

7 Christopher Dooley

Christopher Dooley is a Chartered Insurer with a BA (Hons) qualification and a Diploma in Direct Marketing, with over 30 years of experience in General Insurance and Leadership in the UK and overseas in Asia and in the Middle East.

Chris was the Managing Director of Royal & Sun Alliance Insurance (Middle East) BSC (c) Bahrain till retirement in June 2019. He is currently a member of the board of Al Alamiya for Cooperative Insurance Company, KSA. Other experience includes - Director, Customers & People-Singapore (RSA), CEO - Hong Kong (RSA) and Director/CEO Thailand - Insurance Australia Group

كريستوفر دولي

يعد كريستوفر دولي مؤمناً قانونياً حاصل على بكالوريوس (مع مرتبة الشرف) ودبلوم في التسويق المباشر ولديه خبرة تزيد على المثاثين عاماً في التأمين العام والقيادة في المملكة المتحدة وخارجها في آسيا والشرق الأوسط. وكان كريستوفر العضو المنتدب لشركة رويال آند صن أليانس إنشورنس في الشرق الأوسط والبحرين إلى أن تقاعد في يونيو 2019. وهو حاليًا عضو مجلس إدارة في شركة العالمية للتأمين التعاوني في المملكة العربية السعودية. ومن بين المناصب الأخيرة التي شغلها، نذكر منصب مدير شؤون العملاء والأشخاص – سنغافورة (أر إس إيه)، والرئيس التنفيذي ، تايلاند – هونغ كونغ (أر إس إيه)، والمدير/الرئيس التنفيذي ، تايلاند - للمجموعة الأسترالية للتأمين.

8 Martin Stephan Rueegg

Martin Rueegg is an academic baccalaureate in Insurance Business Administration and a Chartered Public Accountant from Winterthur Business School. Martin has more than 20 years of experience in the general insurance industry, of which 10 years were in Senior Leadership level positions in Europe and Emerging Markets in Asia with Axa Insurance.

Presently, he is the Managing Director and CEO of the UAE and Bahrain Operations of Royal & Sun Alliance Insurance (Middle East). He also serves as the Managing Director on the board of Royal & Sun Alliance Insurance (Middle East) BSC (c) and is a non executive Board member

مارتن روپيج

أكاديعي يحمل درجة البكالوريوس في إدارة أعمال التأمين ودرجة علمية كمحاسب عام من كلية "ونترثر بيزينيس سكول" ويتمتع بخبرة تزيد عن 20 سنة في مجال التأمين العام ، منها 10 سنوات في مناصب قيادية عليا في أوروبا والأسواق الناشئة في آسيا لدى شركة أكسا للتأمين . ويشغل حالياً منصب المدير التنفيذي والرئيس التنفيذي لعمليات رويال آند صن أليانس إنشورنس في كل من دولة الأمارات العربية المتحدة والبحرين (الشرق الأوسط). كما عمل أيضاً في منصب المدير التنفيذي (العضو المنتدب) في معلس إدارة رويال آن صن ألاينس (الشرق الأوسط) بي إس مي مجلس إدارة رويال آن صن ألاينس (الشرق الأوسط) بي إس مي (سي) كما أنه عضو مجلس إدارة — غير تنفيذي بالشركة العالمية للتأمين التعاوني ، بالمملكة العربية السعودية.

aaic@om.rsagroup.com alahliarsa.com

Al Ahlia Insurance Co. SAOG PO Box 1463, PC 112, Ruwi, Sultanate of Oman

T +968 2476 6800 F +968 2479 7151

CR No. 1754807



of Al Alamiya For Cooperative Insurance Company, KSA

9 Paul William Holmes

بول وليام هولمز

Paul Holmes has an Honours Degree in Economics, professionally qualified as an Associate of the Chartered Insurance Institute and has enjoyed a successful and distinguished career in the industry before retiring in an executive capacity in late 2019.

Paul initially worked for Aviva, the UK's largest insurer, both in the UK and the Middle East in various management and executive roles prior to expanding his experience with other international companies and where he has enjoyed working in the Middle East for the last 24 years. He has enjoyed a successful career working in the GCC, leading a number of Joint Ventures companies in both the capacity as Managing Director / CEO as well as Executive Director Board positions.

يحمل درجة البكالوريوس بمرتبة الشرف في الإقتصاد وهو مهي متمرس بدرجة زمالة معهد التامين القانوني (CII) حيث حقق تميزاً ونجاحاً كبيراً في صناعة التأمين قبل أن يتقاعد من منصب تنفيذي في أواخر 2019.

لقد عمل بول هولمز لدى أفيفا (Aviva) أكبر شركة تأمين في المملكة المتحدة (في كل من المملكة المتحدة والشرق الأوسط) وذلك في العديد من المناصب الإدارية والتنفيذية بهدف زيادة خبرته في الشركات العالمية الأخرى حيث عمل في الشرق الأوسط خلال الأربعة وعشرين سنة الأخيرة ، كما مارس العمل بدول مجلس التعاون الخليجي و قاد العديد من شركات المشاريع المشتركة بصفة العضو المنتدب "مدير تنفيذي"/ الرئيس التنفيذي إضافة لعضوية مجالس إدارات بصفة عضو تنفيذي.

For AL AHLIA INSURANCE CO. SAGG

AUTHORIZED SIGNATOR

aaic@om.rsagroup.com alahliarsa.com

Al Ahlia Insurance Co. SAOG PO Box 1463, PC 112, Ruwi, Sultanate of Oman